
Till kommunfullmäktige i Täby       2024-04-22 
 

    
 
 

Kvalitet på privata äldreboenden 
 
Interpellation till ordförande för äldrenämndens ordförande Thomas Nilsonne gällande kvalitén 

på kommunens privata äldreboenden. 

 

Aftonbladet rapporterade att Vardagas äldreboende Silverparken har omfattande vanvård. Så 

omfattande att larver kryper ur sår som ansvarig personal har valt att inte lägga om. När 

personal väljer att kliva fram med information om att denna vanvård har skett och ger ansvarig 

chef information så blir  svaret att radera bilder och filmer istället för att avvikelserapportering 

sker. De anhöriga ges inte information till det som har inträffat. I Alliansuppdraget mål 98 står 

det att “Äldreomsorgen i Täby ska vara i länets absoluta toppklass”. Vår tolkning att detta också 

inkluderar privata aktörer. 

 

Mot bakgrund av ovan nämnda  ställer jag följande frågor till Thomas Nilsonne: 

1. Hur avser du att säkra att privata äldreboenden inte vanvårdar våra seniorer? 

2. Hur avser du att säkra att privata äldreboenden dokumenterar vilka sår och fallolyckor 
som de boende har? 

3. Hur avser du att säkra att privata äldreboenden rapporterar avvikelser både skriftligt, 
muntligt och med bilder? 

4. Hur avser du att säkra att transparent information ges till anhöriga när boenden har fått 
sår eller varit med om fallolyckor? Först Information om  att det inträffat och därefter 
behandlingsplan och uppföljning 

 
För Miljöpartiets kommunfullmäktigegrupp, 

 
 
 
 
 
 

Eva Pethrus, Miljöpartiet de Gröna i Täby 
Ledamot Täby Kommunfullmäktige 
 

 


	 
	 

